



当地酒店
HOTEL
4★

11
DAYS

8
NIGHTS

SPAIN/PORTUGAL S&P

Barcelona / Valencia / Granada /
Seville / Lisbon / Coimbra /
Salamanca / Segovia / Madrid / Toledo

Day 1 Kuala Lumpur / Barcelona

MOB

Assemble at KLIA for your flight to Barcelona – Spain.

Day 2 Arrive in Barcelona

L D

On arrival, discover Barcelona – the city of artistic treasures and modern art-nouveau architecture masterpieces. Our fascinating tour will start at the **Sagrada Familia**- Antoni Gaudi's masterpiece. Next, proceed to **Park Guell**, a public park with gardens and architectonic elements located on Carmel Hill designed by Gaudi. Lunch try **Spain Tapas**. Then, view the towering **Columbus Monument** built in honour of Christopher Columbus, the famous Italian explorer; Square of the Gate of Peace, Placa de Catalunya and Plaza Espana. Overnight in Barcelona, Dinner try **Seafood Paella**.

Day 3 Barcelona / Valencia

B L D

In the morning, leave Barcelona for Valencia – a city with innovative and avant-garde buildings from the new millennium. The tour then takes you past **Bull Ring, Estacio del Nord and Town Hall**, and makes photo stops at the **Valencia Cathedral, El Miguelete Cathedral, Plaza de la Virgen and Gates of Serranos** [ancient walls]. After that, visit **La Lonja de la seda**, one of the most famous Gothic style buildings in Europe. Then, it is off to view the **Centre of Arts & Sciences** in Valencia. After that, journey to Alicante for dinner and overnight stay.

Day 4 Valencia / Granada

B - D

After breakfast, travel through the majestic mountains of South Spain to **Granada** – a Moorish influenced city of heritage sites. One of the tour's highlights is the visit to the **'La Alhambra'**, the majestic palace built by the Moslem Kings as a fortress palace on top of al-Sabika hill. Tour the Palaces, the military zone or Alcazaba, the city or Medina and the agricultural estate of the Generalife. (If reservation is full, an outside view of 'La Alhambra' and entrance to Seville Royal Alcazar" will be arranged as the replacement). Dinner and overnight in Granada

Day 5 Granada / Seville

B L D

In the morning, leave for **Seville** – heart of Andalusian culture and historical masterpiece monuments. On arrival, visit the famous **Seville Cathedral** - third largest church in Europe with the largest altarpiece in the world and the **Giralda Tower**, and view **Royal Alcázar** and the **Santa Cruz Quarter** – the old Jewish quarter is full of picturesque houses painted in lively colours. Enjoy dinner and overnight stay in Seville.

Day 6 Seville / Lisbon

B L D

From Seville, the tour continues to **Lisbon** – capital of Portugal. On →

→ arrival, see **Belem Tower** and **Discoveries Monument**. Then, visit **Jeronimos Monastery** (Closed on Monday), a church built to commemorate the famous Voyagers of the Age of Discoveries. The tour also takes you past **Praça do Comércio, Alfama District and Santa Justa Elevator**. Spend some time exploring in **Rossio Square**. Get ready to try the original **Portuguese Tart** from **Café de Pastries de Belem**, opened since 1837. (Take away per person 1pcs) Overnight in Lisbon & dinner try **Portuguese Piri-Piri Chicken & Bacalhau a bras**.

Day 7 Lisbon / Coimbra / Salamanca

B L D

After breakfast, our tour continues to **Coimbra** - one of Portugal's oldest cities and the site of the oldest and one of the largest universities in Portugal. Visit the **Old Cathedral** there – a Romanesque Church built in the 12th century with a Gothic altar. Overnight in Salamanca

Day 8 Salamanca / Segovia / Madrid

B L D

The tour continues in **Salamanca** – a Unesco Heritage old City - with photo stops at the **Plaza Mayor, Town Hall, Church of La Clerecia, University of Salamanca, the New Salamanca Cathedral and the Old Roman Bridge**. Enjoy the touristic sights of this heritage town. After that, leave for **Segovia** for sightseeing, covering attractions that include the **Aqueduct of Segovia, the Plaza Mayor, and the Cathedral**. Arrive in **Madrid** - capital city of Spain - for **Dinner with Flamenco Show** and overnight stay.

Day 9 Madrid / Toledo / Madrid

B L D

Our tour of **Madrid** starts with the magnificent **Royal Palace**, one of the top attractions in Madrid. It was built during the 18th century and is now the royal ceremonial state palace. Continue with the Madrid panoramic tour which includes viewing the **Plaza de Espana, Plaza de la Clibeles, Paseo de la Castellana and Gran Via**. After lunch, make an excursion to **Toledo** to visit **Iglesia de Santo Tome**, best known for housing El Greco's most famous masterpiece - The Burial of the Count of Orgaz. Also stop for outside views of **Alcazar, El Greco museum, and Toledo Cathedral**. Return to Madrid for dinner & try **Suckling Pig**.

Day 10 Madrid / Kuala Lumpur

B - MOB

After breakfast, go to **Las Rozas Village** - the region's ultimate shopping destination, and home to more than 100 fashion and lifestyle boutiques offering savings of up to 60% on the recommended retail price, all year round. It is free at leisure until the transfer to the airport for your flight home.

Day 11 Kuala Lumpur

Arrive home with all the sweet memories of Spain.



阿罕布拉
La Alhambra



拉斯罗扎斯购物村
Las Rozas Village



贝伦塔
Belem Tower



斗牛场
Bull Ring



11
天

8
晚

西班牙 / 葡萄牙

系列 - S&P

巴塞罗那 / 瓦伦西亚 / 格拉纳达 / 塞维利亚 / 里斯本 / 科英布拉 / 萨拉曼卡 / 赛哥维亚 / 马德里 / 托莱多

第1天 吉隆坡 / 巴塞罗那

机上用餐

集合于吉隆坡国际机场，乘搭豪华班机飞往巴塞罗那-西班牙。

第2天 抵达巴塞罗那

午 晚

抵达后，游览西班牙第二大城市，也是地中海最大的城市**巴塞罗那**—前往还在建造中的教堂---参观**圣家堂**拍和照留念，该教堂由安东尼·高第设计，圣家堂从1882年开始修建，因为是赎罪教堂，资金的来源靠个人捐款，捐款的多少直接影响到工程进度的快慢，所以至今还未完工，是世界上唯一一座还未完工就被列为世界遗产的建筑物。游览**奎尔公园**，一个由高迪设计，位于卡尔梅尔山上，带有花园和建筑元素的公园。午餐享用**西班牙著名小吃**。观看高耸的**哥伦布纪念碑**—为了纪念克里斯托弗·哥伦布；和**和平广场**，**加泰罗尼亚广场**以及**西班牙广场**。晚餐尝试**西班牙海鲜饭**。入住巴塞罗那酒店。

第3天 巴塞罗那 / 瓦伦西亚

早 午 晚

早上，离开巴塞罗那前往一个属于新千禧年创新和前卫性建筑的城—**瓦伦西亚**。市区带您游览**斗牛场**，**Estacio del Nord 火车站**和**市政厅**。在**瓦伦西亚大教堂**，**瓦伦西亚瓦伦西亚大教堂**，**Plaza de la Virgen**和**塞拉诺古墙**拍照留念。接着，参观哥特式建筑杰作—**瓦伦西亚丝绸交易厅**。然后，游览瓦伦西亚的**艺术与科学中心**。享用晚餐后入住酒店。

第4天 瓦伦西亚 / 格拉纳达

早 - 晚

早餐后，开始西班牙南部雄伟的**格拉纳达**山脉之旅，摩尔人曾经在这片土地上建立过一个繁华的王国，之后又被天主教统治，特殊的**历史**造就了今天的格拉纳达。接着参观**阿罕布拉**，一座由穆斯林国王建造的雄伟宫殿，位于萨比卡山顶，在此将带你游览宫殿，军事区或阿尔卡萨瓦，城市或麦地那和 Generalife 的农业庄园。(如预约已满，我们将观看阿罕布拉外观，并参观塞维利亚皇家城堡作为代替)。晚餐后入住格拉纳达酒店。

第5天 格拉纳达 / 塞维利亚

早 午 晚

上午乘车前往**塞维利亚**—这里是安达卢西亚的文化和历史古迹的发源地。抵达后，参观著名的**塞维利亚大教堂**及**吉拉尔达塔**—是欧洲第三大的教堂和世界上最大的祭坛。游览圣克鲁斯区—原为犹太人居住区，现今是塞维利亚市最古老、最具特色和别致的住宅区，这里有许多生动艳丽的色彩如画的房子。之后往皇家城堡前门拍照留念。享受美味的晚餐后入住塞维利亚酒店。

第6天 塞维利亚 / 里斯本

早 午 晚

前往里斯本—葡萄牙的首都。抵达里斯本，参观贝伦塔及航海家纪念碑。接着参观**热罗尼姆斯修道院** [逢星期一关闭]，是在葡萄牙全盛时期，经历100年时间才建成的伟大建筑，是**葡萄牙最华丽雄伟的修道院**。途径阿尔法玛，**Parca do Comercio 商业广场**及**圣胡斯塔升降机**及到**罗西奥广场**享受自由活动时间。Cafede Pastries de Belem，你还可以有机会尝试 Cafede Pastries de Belem 著名正宗**葡式蛋挞**，该店是从1837 已经开始营业至今。(外带一人一个) 在里斯本享用**葡萄牙式烤鸡鳕鱼晚餐** 和入住里斯本酒店。

第7天 里斯本 / 科英布拉 / 萨拉曼卡

早 午 晚

早餐后，我们继续前往**科英布拉**—葡萄牙最古老的城市和拥有**最古老和最大的大学**。游览**古老的大教堂**—罗马式教堂建于12世纪，哥特式的祭坛。在萨拉曼卡享用晚餐和入住酒店。

第8天 萨拉曼卡 / 赛哥维亚 / 马德里

早 午 晚

在联合国教科文组织世界遗产的老城市—**萨拉曼卡**的**马约尔广场**，**旧市政厅**，**香格里拉Clerecia**，**老年大学的教堂**，**萨拉曼卡大教堂**和**旧罗马桥教堂**拍照留念。继续前往**赛哥维亚**，游览**赛哥维亚阿索格霍**，**马约尔广场**和**塞哥维亚大教堂**。抵达西班牙首都**马德里**后，享用**晚餐**并观赏**弗拉门戈表演**。

第9天 马德里 / 托莱多 / 马德里

早 午 晚

今早，来到马德里，游览18世纪建造宏伟的**皇宫**，现为**西班牙王室的皇家礼仪国家宫**。您可在此和气势宏的城门拍照留念。继续马德里市区游包括**西班牙广场**，**西贝莱斯广场**，**卡斯蒂利亚大道**及**格兰大道**。午餐后，前往**托莱多**参观**圣多默教堂**；供奉**圣多默**。卡斯蒂利亚国王阿方索七世征服该市后，将一座11世纪清真寺改为天主教堂。接着观看**托莱多城堡**，**格雷考博物馆**及**托莱多大教堂**的外观景色。享用**烤乳猪晚餐**后，送往酒店休息。

第10天 马德里 / 吉隆坡

早 - 机上用餐

早餐后，前往拉斯罗扎斯购物村 (Las Rozas Village) 自由购物。之后送往机场飞返家园。

第11天 吉隆坡

带着美好的回忆返回家园，与家人分享这次双牙之旅。

· 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。 · 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 · 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式 Contact :

价格 Price :

出发日期 Departure Date :

Taste Of Spain & Portugal Cuisine



西班牙海鲜饭
Spanish Seafood Paella



烤乳猪
Suckling Pig



葡萄牙式烤鸡
Portuguese Piri-Piri Chicken

鳕鱼
Bacalhau a bras



葡式蛋挞
Portuguese Tart



西班牙著名小吃
Spain Tapas



弗拉门戈表演
Flamenco show

圣家堂
Sagrada Família

Tour Highlights:

- Sagrada Família (Entrance Included)
- Park Guell (Entrance Included)
- Lonja de Seda (Entrance Included)
- La Alhambra (Entrance Included)
- Seville Cathedral (Entrance Included)
- Giralda Tower (Entrance Included)
- Mosteiro dos Jeronimos (Entrance Included)
- Royal Palace (Entrance Included)
- Santo Tome (Entrance Included)